
 

  
Utses att justera Louise Åsenfors (S) 

 
Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret 2021-11-24 Paragrafer §§ 20-26  
  
Underskrift sekreterare …………………………………………  
 Stellan Hedendahl 
  
Underskrift ordförande …………………………………………  
 Elving Andersson 
  
Underskrift justerande …………………………………………  
 Louise Åsenfors  
 

BEVIS och ANSLAG om justeringens tillkännagivande 

Sammanträde Vänortskommittén 2021-11-11 
Förvaras hos Kommunledningskontoret  
Anslaget sätts upp 2021-11-24 
Anslaget tas ner 2021-12-16 
  
Underskrift ………………………………………… 
 Annika Thorström 

Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11  
 

 
Sammanträde Vänortskommittén  
Plats och tid Sammanträdesrum Hedegärde / Teams, kl.17:00-19:00 
  
Ledamöter Elving Andersson (C), Ordförande 

Rolf Jonsson (L) 

Christina Nilsson (KD), 1:e vice ordförande 

Louise Åsenfors (S) 

Vivian Fräknefjord (MP) 

 
Tjänstgörande ersättare John Alexandersson (SD) för Anders Andersson (SD)   

David Höglund Velasquez (V) för Jaana Järvitalo (V) 

  
Ersättare Monica Bang Lindberg (L) 

Sonny Persson (S) 

 
Övriga Stellan Hedendahl, kultur och fritid 

Ing-Marie Lagneus, barn och utbildning 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 20 Dnr KS 283886 

Upprop samt val av justerande 

Sammanfattning 

Upprop förrättas och justerande utses. 

 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar  

 

att utse Louise Åsenfors (S) till justerare. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 21 Dnr KS 271133 

Vänortskommitténs ekonomi 

Sammanfattning 

Ekonomisk sammanställning har skickats med i kallelsen. Elving Andersson och Stellan 

Hedendahl informerar om ekonomin. På grund av pandemin kommer inga 

ungdomsutbyten att ske. Kommittén kommer under resten av året att ha kostnader för 

sammanträden, Coronabok, vänortsmöte i Skien. Det kommer att bli ett överskott för 

året. 

Vänortskommitténs budget för 2022 är en del av den samlade budgeten för 

kommunfullmäktige, överförmyndaren, revisionen och vänortskommittén. Tilldelad 

budgetram för 2022 uppgår till 12,1 mkr. Enligt det budgetförslag som går till 

kommunstyrelsen i oktober och kommunfullmäktige i november föreslås 

Vänortskommitténs budgetram uppgå till 475 tkr. Preliminär fördelning har gjorts där 

149 tkr läggs på vänortsbesök, 185 tkr på ungdomsutbyte, 20 tkr på bidrag, samt 121 tkr 

på arvoden och övriga omkostnader. 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar  

 

att godkänna redovisningen. 

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 22 Dnr KS 271134 

Vänortskommitténs ungdomsutbyte 

Sammanfattning 

Magnus Ring från Ung företagsamhet Fyrbodal berättade om hur Ung företagsamhet 

arbetar och fungerar. 

 

Elever från Ramnerödskolan berättade om sitt digitala utbyte med elever i Okazaki och 

de visade också sitt bildspel som de använt vid sin träff.  

 

Elever från Handelsprogrammet, Agnebergsskolan berätta om sin produkt ”ingefära 

shot” som de säljer genom sitt företag inom Ung företagsamhet. De som ville fick också 

provsmaka.  

 

Kontakterna med Meiji universitet har fortsatt. Ing-Marie Lagneus har haft en 

föreläsning för studenter. Delvis handlade föreläsningen om Ung företagsamhet.  

 

Ordförande Elving Andersson tackade alla för sina framföranden och önskade eleverna 

lycka till. 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 23 Dnr KS 2021/00532 

Bestämmande av sammanträdesdagar för vänortskommittén 
och vänortsstyrelsen för 2022 

 

Sammanfattning 

Kommunledningskontoret har tagit fram ett förslag på sammanträdesdagar för 2022. 

Förslaget har samråtts mellan förvaltningarna för att säkerställa att förtroendevaldas 

sammanträden inte sammanfaller på samma tidpunkt. 

Förslaget innebär att vänortskommittén sammanträder kl. 17:00 den, 10 mars, 12 maj, 8 

september och 10 november samt vänortsstyrelsen sammanträder kl. 16:00 den 21 

februari, 25 april, 22 augusti och 24 oktober. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontoret tjänsteskrivelse 2021-09-27 

Beslut 

Vänortskommittén beslutar 

att fastställa ovanstående sammanträdesdagar för 2022. 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 24 Dnr KS 2021/00096 

Inbjudan från Thisted till ungdomar som vill skriva en bok om 
Corona/Covid 19 

Sammanfattning 

Inbjudan att medverka i antologin om hur det är att leva i corona tiderhar annonserats, 

presenterats på hemsidor, skickat som direkt mail till ganska många. Vi har också 

förlängt tiden för inlämning. Tyvärr har Uddevalla inte fått in så många bidrag. Vi är 

inte ensamma om detta utan även t ex Skien har samma erfarenhet. Nu kommer 

bidragen att skickas till juryn som ändå får läsa dem även om det inte blir något att välja 

på. Det är 4 bidrag som inlämnats. Texterna ska ”tvättas” så att de blir så bra som 

möjligt utan att förstöra den ursprungliga intentionen. Efter det kommer de att 

översättas till engelska. Planen är att boken ska vara klar nästa sommar och presenteras 

på Vänortskonferensen. 

 

Beslut 

Vänortskommitten beslutar  

 

att godkänna redovisningen. 

 

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 25 Dnr KS 285280 

Vänortskommittén informerar om resor och möten 

Sammanfattning 

Vänortstyrelsen, Elving Andersson, Christina Nilsson samt Ing-Marie Lagneus, Stellan 

Hedendahl och Alf Gillberg från Föreningen Norden har deltagit i Vänortsmöte i Skien 

7-8 oktober. 

 

Det var framför allt två stora frågor som diskuterades på mötet med de andra nordiska 

vänorterna. Det var vänortsavtalet och kommande vänortskonferensen i Skien. 

Vänortsmötet bestämde att vänortsavtalet ska vara på två språk, ett nordiskt språk och 

engelska.  

 

Aktivitetsplanen ska uppdateras och det ska finnas ett förslag i mars 2022. I avtalet ska 

punkt två utvecklas eller en ny punkt om ungdomar ska finnas med. I punkt två står idag 

”skapa personliga kontakter mellan unga och ge ungdomar internationella erfarenheter” 

Utveckla vänorterna på en gemensam hemsida eller liknande. 

 

Mötesanteckningar från Vänortsmöte 7-8 okt 2021 bifogas med protokollet 

 

 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Vänortskommittén 

 

2021-11-11 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 26 Dnr KS 315384 

Vänortssamarbete med North Ayshire 

Sammanfattning 

Samarbeten och utbyten med vänorterna förändras hela tiden beroende på olika faktorer 

bl a ekonomi och vilka upparbetade kontakter som finns. Med North Ayishire i 

Skottland har vi inte haft något utbyte på många år. Tidigare har Uddevalla kommun 

gjort studiebesök. Vi har haft utbyte med Kulturskolan och Uddevalla 

folkmusikfestival. Det finns önskemål om att vi ska ha kontakt och utbyten med våra 

vänorter. Vänortskommittén föreslår att vi återupptar kontakterna med North Ayshire 

och försöker att starta ett utbyte. 

 

Kontakter med Culver city fortsätter. I somras var Lisa Saperston på besök i Uddevalla. 

Hon träffade politiker och tjänstepersoner samt gjorde lite sightseeing i Uddevalla. 

Samtal fördes om att eventuellt i framtiden bli vänorter.  Det finns inga beslut idag om 

att vi ska bli vänorter. Det finns en försiktig önskan om att det skulle kunna bli.  

 

Beslut 

Vänortskommittén beslutar  

 

att Stellan Hedendahl får i uppdrag att kontakta North Ayshire och starta diskussioner 

om utbyte, samt 

 

att fortsätta kontakterna med Culver city och deras kontaktperson Lisa Saperston 

 

 

 

 


